

Recommendations for embroidering a hydrangea sprig with 3D elements

To get a beautiful embroidery fabric should be well stabilized and fixed in the hoop.

1. Embroider individual flowers of hydrangea on organza (File IB174-5). Use the lower thread of the same color as the upper thread. To get a good result, it is desirable to put a water-soluble stabilizer in the hoop with organza.
2. Cut flowers close to the contour line.



3. Three flowers without yellow centers will be used for the hydrangea branch. The fourth flower you can use to decorate the product by sewing it manually. (For the same purposes, you can use a file IB174-6)
4. Embroider the first 9 colors of hydrangea branches (file IB174-1 or IB174-2)
5. The contour line will designate the places to which we alternately put down the flowers embroidered on the organza. Slightly holding, embroider the middle and at the same time the flowers are sewn to the fabric.



6. 8,9,10,11,12 colors in the design need to be embroidered in one color. Different colors are made only for the embroidery machine to make a stop.



Рекомендации по вышивке веточки гортензии с элементами 3Д

Для получения красивой вышивки ткань должна быть хорошо стабилизирована и зафиксирована в пальцах.

1. Вышейте отдельные цветки гортензии на органзе (Файл IB174-5) .
Используйте нижнюю нить такого же цвета как и верхнюю. Для получения хорошего результата используйте водорастворимый стабилизатор вместе с органзой.
2. Вырезать цветы близко к линии контура.
3. Три цветка без желтых серединок будем использовать для ветки гортензии. Четвертый цветок вы можете использовать для украшения изделия пришив его вручную. (Для этих же целей вы можете использовать файл IB174-6)
4. Вышить первые 9 цветов ветки гортензии (файл IB174-1 или IB174-2)
5. Контурной линией будут обозначены места, на которые поочередно прикладываем вышитые на органзе цветки. Слегка придерживая рукой, вышиваем серединки и одновременно цветки пришиваются к ткани.
6. 8,9,10,11,12 цвета в дизайне нужно вышивать одним цветом. Разные цвета сделаны только для того, чтобы вышивальная машина делала остановку.